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PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 31.07.2008 

 
 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Horvath Zoltan  care a fost 

ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.120/2008 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-nul Horvath Zoltan: 

              „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
  Domnilor consilieri, 
  Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până 
la această oră un număr de 20 consilieri (lipseşte domnul consilier Radu Dorel Puiu).  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Marius 
Ovidiu Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa din data de  30.06.2008.” 
 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara a avut obiecţii referitoare doar la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.128/2008 privind 
aprobarea structurii organizatorice  - organigrama, a numărului de personal şi a 
statului de funcţii al aparatului de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara,  motiv pentru care în cadrul acestei şedinţe avem pe ordinea de zi, la 
punctul nr.6, un proiect de hotărâre, cu acelaşi titlu, prin care propunem abrogarea 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.128/2008.  

Restul hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din data de 
30.06.2008 nu au primit obiecţii, cu privire la legalitate.” 

  Procesul verbal a şedinţei anterioare care a fost pus în timp util la 
dispoziţia consilierilor, a fost semnat de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţei anterioare, se supune aprobării Consiliului local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  

                      Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Horvath Zoltan: 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau 
rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului 
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local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se 
consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 

încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 

Nu este cazul.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
Pentru a da posibilitatea Comisiei de validare să examineze dosarul şi să 

întocmească raportul, luăm o pauză de 10 minute. 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Chiş Şerban Ana Aurelia – 

Preşedintele Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii.  
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.129/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Horvath Zoltan: 
„Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de 

consilier local al domnului Goghiţă Daniel Gheorghe. 
 
Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale nr. 

215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare consilierul a cărui 
mandat a fost validat, depune în faţa consiliului local, jurământul prevăzut de lege. 

Dau cuvântul d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe pentru a da citire textului 
jurământului, după care  va semna textul jurământului în două exemplare. 

Rog asistenţa să se ridice în picioare.” 
 
Domnul Goghiţă Daniel Gheorghe dă citire jurământului şi semnează 

textul jurământului în două exemplare. 
 
 
D-nul Horvath Zoltan: 
„În baza prevederilor art.6, alin.(3)  din Legea nr. 393/2004 privind Statutul 

aleşilor locali, cu modificările şi completările ulterioare, consilierii validaţi după şedinţa 
de constituire a consiliului intră în exerciţiul mandatului de consilier după depunerea 
jurământului. 

Având în vedere cele prezentate mai sus, dl. Goghiţă Daniel Gheorghe 
intră în deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului 
Hunedoara. 

Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara 
este de 21, iar numărul consilierilor prezenţi la şedinţă este 21.” 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţi).  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.130/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
- d-lui  primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„ În ceea ce priveşte această repartizare pe străzi a consilierilor locali, din 

punctul meu de vedere mi s-ar fi părut mai corect ca aceste zone arondate să fie în 
apropierea domiciliului sau cel puţin în apropierea locului de muncă. Din punctul meu de 
vedere, mi s-ar părea mult mai corect ca această repartiţie să se facă pe cartiere, pe 
zone, pentru ca fiecare consilier să aibă câte 2, 3 străzi, funcţie de lungimea străzii, de 
numărul de consilieri. 

În altă ordine de idei, se repetă foarte multe străzi, sunt străzi care se 
repetă la câţiva consilieri. 

Ca şi propunere, am venit odată  cu împărţirea străzilor din municipiul 
Hunedoara pe cartiere şi pe zone, iar fiecare consilier să aibă câte 2, 3 străzi, în funcţie 
de lungimea străzii, sau mai exact în funcţie de numărul locuitorilor. Deci dacă suntem 
75.000 de locuitori, aceştia împărţiţi la 21. 

Pot face şi un alt amendament, se poate face împărţirea pe secţii de vot, 
fiindcă astfel nu se repetă străzile. ” 

 
 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Concentraţia de locuitori nu este aceeaşi pe cartiere. S-ar putea ca doi 

consilieri să locuiască în acelaşi cartier, şi atunci cum vom proceda? Aceeaşi 
departajare s-a folosit  şi în consiliul trecut.” 

 
D-nul Răducea Ionel: 
„Se poate face repartizarea pe secţii de vot şi se vor elimina atunci toate 

neconcordanţele. Deci trebuie clarificată zona de responsabilitate un pic mai bine.” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Referitor la repartizarea pe secţii de votare pot specifica că sunt 48 de 

secţii de votare, unele secţii sunt de 1.000,  altele sunt de aproximativ 2.000, dar avem 
secţii care sunt de aproximativ 400. 

Pentru alegerile parlamentare, conform prevederilor legale trebuie să 
reactualizăm secţiile de votare şi să nu avem secţii mai mari de 1.500 de cetăţeni cu 
drept de vot.  

Părerea mea este că ar trebui să lăsăm deocamdată aşa  repartizarea, iar 
după acele alegeri din toamnă să revenim cu un nou proiect de hotărâre care să ia în 
calcul reactualizarea secţiilor de votare.” 
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D-nul Horvath Zoltan: 
„Deci, domnilor consilieri sunteţi de acord ca această împărţire să fie 

făcută doar după ce se refac acele secţii de votare, dar acum să se voteze acest proiect 
de hotărâre. Unanimitate” 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.131/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.132/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.133/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
 
 



 5 

D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Aş dori să fac câteva precizări, la art.3 se menţionează: Cu data intrării în 

vigoare a prezentei hotărâri se abrogă Hotărârea Consiliului Local nr. 128/2008, precum 
şi orice alte dispoziţii contrare. 

Din punctul meu de vedere ar fi mai corect să se menţioneze faptul că se 
modifică hotărârea consiliului. Fiindcă se precizează faptul că aceste modificări fac 
referire strictă doar la repartizarea în subordinea directă a primarului, iar în Hotărârea 
nr. 128/2008, din şedinţa trecută au fost mai multe modificări, printre care si aprobarea 
posturilor de consilieri personali ai primarului. Din punctul meu de vedere, dacă 
abrogăm acea hotărâre se modifică organigrama.”  

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Nu, pentru că, în acest proiect apar în organigramă şi cele 3 posturi de 

consilieri personali. Vom modifica preambulul din proiect. Asta este singura 
neconcordanţă.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.134/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.135/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
Domnul consilier local Bejinariu Valeriu a ieşit din  sala de şedinţă, deci 

numărul consilierilor locali prezenţi este 20. 
  
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 de consilieri prezenţi) 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate (20 de consilieri prezenţi) 
Hotărârea nr.136/2008 se aprobă în unanimitate (20 de consilieri 

prezenţi). 
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La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate(20 de consilieri prezenţi) 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate (20 de consilieri prezenţi) 
Hotărârea nr.137/2008 se aprobă în unanimitate (20 de consilieri prezenţi) 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Domnul consilier local Bejinariu Valeriu a revenit  sala de şedinţă, deci 

numărul consilierilor locali prezenţi  este 21. 
  
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul Răducea Ionel: 
„Aş avea o propunere, când este vorba de astfel de manifestări, eu spun 

că ar fi fost bine să facem o şedinţă extraordinară, pentru a aproba din timp sumele ce 
se alocă. Acest proiect va fi aprobat pe ultima sută de metri. Dacă, de exemplu, noi nu 
aprobăm acum, ce se poate întâmpla? Nu o mai ţinem? Eu menţionez acest fapt, ca şi 
idee.” 

D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Da, aveţi dreptate, dar din cauza formaţiilor nu am avut posibilitatea să ne 

încadrăm. Dar, ar trebui să le organizăm cu 2 luni înainte şi atunci sigur nu vor mai fi 
probleme.” 

 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Atunci când am aprobat  să se organizeze această manifestare legată de 

Zilele Corvinilor, de Zilele Castelului, am avut în vedere data istorică a bătăliei de la 
Belgrad. De fapt în preambulul şi în nota de fundamentare a hotărârii se făcea referire 
la această victorie a lui Iancu de Hunedoara. aceasta s-a derulat în perioada 20-25 iulie. 
Dacă mai întârziam o săptămână cu aceste festivităţi, în loc să comemorăm moartea lui 
Iancu de Hunedoara, noi o sărbătoream. Deci trebuie să fim atenţi la data aceasta care 
a constituit întra-adevăr fundamentarea unui proiect de hotărâre legat de Zilele 
Castelului. 

Să încercăm ca şi Zilele Municipiului, care sunt în jurul datei de 18 
octombrie, deci şi aceste manifestări să le situăm în această perioadă. Asta ca o 
recomandare.” 
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D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„ S-a a amânat data din cauza formaţiilor. 
Executivul va veni cu un proiect de hotărâre, recunoaştem că vom copia 

modelul celor de la Szombathely, vom întocmi câte o comisie pentru organizarea 
fiecărui eveniment. Şi atunci, această comisie, după terminarea evenimentului, va face 
o analiză, ce s-a desfăşurat, cum s-a desfăşurat, ce a fost pozitiv, ce a fost negativ şi 
atunci se vor putea face pregătirile pentru anul viitor. Deci se vor putea evita greşelile 
ce au fost făcute.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.138/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-na  Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Referitor la acest proiect de hotărâre, pe mine personal m-ar interesa 

dacă domnul Tiucă Viorel a fost verificat, dacă a fost validat, dacă are competenţa 
necesară, dacă are studii superioare, dacă are vechime în domeniu., etc. 

Eu  una nu-l cunosc.” 
 
D-na  Vasilescu Tatiana Marinela: 
„Şi eu vroiam să fac aceeaşi precizare. Nu este normal să u avem un CV 

ataşat la proiectul de hotărâre.” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Este greşeala mea că nu l-am cerut mai repede acest CV.” 
 
D-nul Horvath Zoltan: 
„Îl rog pe d-nul Secretar să prezinte acest CV al domnului Tiucă Viorel.” 
 
Domnul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu dă citire Cv-ului domnului Tiucă 

Viorel. 
D-na  Vasilescu Tatiana Marinela: 
„Ştiu că această propunere se face doar de către primar, dar dorim să fim 

şi noi consultaţi.” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„D-na consilier, Legea nr.215/2001 a suferit modificări. Nu se mai face la 

propunerea primarului. După modificarea lui 286, există introdus un articol, până la 
republicare a fost 381 , iar acum este articolul 37, care sună astfel: Persoanele 
împuternicite să reprezinte interesele unităţii administrativ-teritoriale în societăţi 
comerciale, regii autonome de interes local, asociaţii de dezvoltare intercomunitară şi 
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alte organisme de cooperare sau parteneriat sunt desemnate prin hotărâre a consiliului 
local, în condiţiile legii, respectându-se configuraţia politică de la ultimele alegeri locale.  

Deci dau citire a CV-ului domnului Tiucă.” 
 
D-nul Hepuţ Teodor: 
„Este clar, este un bun specialist în forjă. Nu este nevoie să mai 

discutăm.” 
 
D-nul Schiau  Nicolae: 
„Aceeaşi problemă doream să o ridic şi eu, să se prezinte domnul Tiucă.” 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
D-na  Vasilescu Tatiana Marinela: 
„În condiţiile acestea putem face alte nominalizări?” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Da, pe buletinele de vot.” 
 
D-na  Vasilescu Tatiana Marinela: 
„Pe noi nu ne-a informat nimeni, acum ştiu că necunoaşterea legii nu e o 

scuză, dar trebuie să fim într-un cadru organizat.” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Odată ce s-a votat titlul hotărârii nu mai puteţi face amendamente. Deci la 

art.1, conform legislaţiei în vigoare avem vot secret.” 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea  
modificării  art.3 din Hotărârea Consiliului local nr.94/2007, în sensul înlocuirii unui 
reprezentant  al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie 
al S.C. ECO SID S.A. Hunedoara, respectiv înlocuirea  domnului Solomon Cristian cu  
domnul  TIUCĂ  VIOREL,  a constatat următoarele: 

 
        - domnul  TIUCĂ  VIOREL 16 voturi “pentru” şi 5 voturi „împotrivă”. 

 
În urma acestor rezultate, reprezentant  al Consiliului local al Municipiului 

Hunedoara în Consiliul de administraţie al S.C. ECO SID S.A. Hunedoara, este: 
 

- domnul  TIUCĂ  VIOREL 
 

Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.139/2008 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia: 
„Dacă îmi permiteţi, doresc să întreb cine este domul Czegu.” 
 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Dau citire CV-ului domnului Czegu Ioan.” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Putem să facem o propunere, sau nu?” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„D-nule preşedinte, pe lista de înscrieri urma domnul consilier Schiau.” 
 
 
D-nul Schiau  Nicolae: 
„Acelaşi lucru doream şi eu, să se prezinte domnul Czegu, dar am văzut 

CV-ul dânsului. O singură precizare mai doresc să fac. Aş dori să ştiu dacă este 
înregimentat politic sau nu. Care este apartenenţa sa politică. ” 

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Din CV nu reiese acest lucru.” 
 
D-nul Schiau  Nicolae: 
„Să ne spună domnul Czegu.” 
 
D-nul Czegu Ioan: 
„Partidul Naţional Liberal.” 
 
D-nul Schiau  Nicolae: 
„Vreau să fac precizarea că am avut un reprezentant apolitic, până acum. 

Un inginer, un expert evaluator, un om care a condus Secţia Construcţii a Combinatului 
Siderurgic, deci un om care cunoştea foarte bine Combinatul. Deci repet, nu era 
înregimentat politic.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Domnule consilier, nu ştiu dacă vre-o lege interzice domnului Czegu, care 

e înregimentat politic, să fie reprezentantul Consiliului în Adunarea Generală a 
Acţionarilor  la SC ECO SID SA Hunedoara. 

Noi am prezentat CV-ul dânsului, eu nu cred că există vre-un  impediment 
în a-l alege având în vedere CV-ul dânsului, studiile pe care le are, locul de muncă, etc. 

Nu ştiu ce relevanţă are, religia şi apartenenţa politică sunt drepturi 
garantate de constituţie.” 
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D-nul Schiau  Nicolae: 
„Coloratura consiliului local este diversă.” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Din ce se întâmplă, îmi dau seama că nu se mai face nici o propunere. 

Cel pe care doream noi să-l propunem nu este membru PNL.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-na 

consilier local Vasilescu Tatiana Marinela). 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea‚ în 
calitate de  reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la S.C. ECO SID S.A Hunedoara,   a constatat următoarele: 

 
- domnul  CZEGU  IOAN 15 voturi “pentru” şi 6 voturi „împotrivă” 

 
În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului local al Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. ECO SID S.A Hunedoara, este: 
 

- domnul  CZEGU  IOAN 
 

Domnul consilier local Leu Mihai  a ieşit din  sala de şedinţă, deci numărul 
consilierilor locali prezenţi este 20. 

 
Art.2-4 se aprobă cu 19 de voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-na consilier 

local Vasilescu Tatiana Marinela). 
Hotărârea nr.140/2008 se aprobă cu 19 de voturi „pentru” şi o „abţinere” 

(d-na consilier local Vasilescu Tatiana Marinela). 
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie)  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi) . 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
Hotărârea nr.141/2008 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
 
 



 11 

La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi) . 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
Hotărârea nr.142/2008 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi) . 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
Hotărârea nr.143/2008 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi) . 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
Hotărârea nr.144/2008 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi) . 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
Hotărârea nr.145/2008 se aprobă în unanimitate (20 consilieri prezenţi). 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie)  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
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- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 
„Comisia are următoarele observaţii şi propune următorul amendament: 
Art.1, pct. b se respinge. Comisia nu este de acord să vândă terenul care 
este concesionat.” 
 

- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
„Comisia propune următoarele  amendamente: 
Pentru Art.2. Licitaţia să pornească: 
a) 65 euro/mp.; 
b) 35 euro/mp; 
c) 25 euro/mp.” 
 

- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 

D-nul Răducea Ionel: 
„Doresc să menţionez de ce am votat împotrivă în cadrul comisiei juridice. 

Se poate crea un precedent ca cei care au terenuri în concesiune să vină cu cereri 
pentru cumpărare. Am avut în mandatul trecut o asemenea cerere de la cei care au 
concesiune la Piaţa Viorele şi am considerat că dacă se creează acest precedent, cel 
prejudiciat în timp va fi tot consiliul local. 

Nu mi se pare normal, trebuia să ceară cumpărarea terenului atunci când 
a concesionat. Nu este vorba de o suprafaţă mare, de o sumă mare şi atunci aceasta a 
fost argumentaţia, pentru a nu se crea un precedent.” 

 
D-nul Hepuţ Teodor: 
„Referitor la punctul c, ce se referă la Asociaţia Umanitară Betel,  eu nu 

cred că ar fi bine să creştem preţul pe mp. deoarece este vorba de o asociaţie 
umanitară. Vreau să ştiu dacă s-ar putea scădea preţul ce apare în proiectul de 
hotărâre. E limita de jos? Dacă e preţul stabilit de evaluator, atunci eu propun să nu mai 
mărim  preţul. Această asociaţie se ocupă de nişte copii defavorizaţi, persoane bolnave, 
familii nevoiaşe. Vă rog să consideraţi că am făcut un amendament.” 

 
D-nul Bejinariu Valeriu: 
„Am să ridic o problemă cu un caracter mai general, care se regăseşte şi 

în aceste articole, este vorba de punctul de vedere al comisiei de urbanism care în 
şedinţa de comisie a solicita prezenţa Serviciului de Urbanism din Primărie şi vreau să 
ridic în plen faptul că există o tendinţă, aşa cum spunea şi domnul consilier Răducea de 
a veni cu aceste spaţii comerciale la limita domeniului privat. Eu cred că ar trebui să 
luăm în calcul o cotă parte cu drept de construcţie din domeniul privat aflat în 
proprietatea respectivă, datorită faptului că comercianţii în momentul de faţă doresc să-
şi modifice construcţia până la limita dintre cele două domenii. În acest sens ei exclud 
din calculul lor spaţiul de trotuar din jurul clădirii, în acest sens noi trebui să ne spunem 
punctul de vedere foarte răspicat. Este vorba de spaţiul de acces, de alei, etc. 

Vă prezint aici o situaţie o planşă în care este prezentată societatea 
comercială care face obiectul punctului b,  de la art.1, în care se vede foarte clar 
accesul către spaţiul comercial pe care îl foloseşte cu exclusivitate agentul comercial şi 
care ar trebui prins în cadrul proprietăţii private. Deci dumnealui să aibă obligaţii 
financiare către consiliu. Se vede foarte clar aici, faptul că trotuarul existent în momentul 
de faţă, iar acest agent economic solicită cumpărarea acelui spaţiu, după care vine cu o 
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autorizaţie de construcţie şi certificat de urbanism şi sigur va modifica clădirea până la 
limită. 

Ne vom trezi cu siguranţă peste câteva luni când această persoană ne va 
spune: având în vedere că această construcţie este pe terenul său, la care se adaugă şi 
cei 48 mp., funcţionalitatea clădirii va fi afectată pentru că nu există trotuar. Iar apoi va 
mai face o solicitare să-i fie atribuit un nu spaţiu pentru trotuar, şi aşa mai departe. 

Aş dori să avem un punct comun cu privire la modul în care Serviciul de 
Urbanism din Primărie înţelege să dea aviz favorabil unor astfel de extinderi. Acest fapt 
nu este cel mai bun lucru. 

Deci trebui e să tratăm foarte serios acele alei care sunt în exclusivitate a 
spaţiilor comerciale, alei care sunt construite pe domeniul public al municipiului şi pentru 
care nu încasăm nici un leu la bugetul consiliului. 

Referitor la punctul a, acolo unde se solicită extindere, noi am solicitat 
Serviciului de Urbanism să ne prezinte documentaţia, proiectul tehnic, în care se vede 
clar că acea extindere de 1 mp. lasă loc de trotuar în jurul clădirii. Acest punct poate să 
reprezinte o excepţie.  

Dar acolo unde comerciantul doreşte  anularea totală a trotuarului şi 
extinderea construcţiei, cred că trebui să  avem un alt punct de vedere. 

Este un punct de vedere al comisiei, pentru ca de acum, pentru viitor să 
vedem ce vom face vis-a-vis de modul de lucru al Serviciului de Urbanism pentru că 
vom vedea cu torţii că vor exista foarte multe solicitări de acest gen de extinderi.” 

 
Domnul consilier local Leu Mihai  a revenit în sala de şedinţă, deci 

numărul consilierilor locali prezenţi este 21. 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Avem următoarele amendamente făcute de către  : 
- comisia juridică: la Art.1, pct. b) se respinge fiindcă comisia nu este de 
acord să vândă terenul care este concesionat. 

- comisiei de comerţ, care propune ca  la art.2. Licitaţia să pornească  
pentru lit. a)de la 65 euro/mp., pentru lit. b) 35 euro/mp şi pentru litera c) 
25 euro/mp.”; 

- domnul consilier local Hepuţ Teodor, propune pentru punctul c), preţul de 
vânzare să rămână la preţul stabilit de către evaluator, adică de 15,75 
euro/mp, fiind vorba de o asociaţie cu caracter umanitar. 

 
D-nul Horvath Zoltan: 
„Deci vom vota amendamentele, în ordinea în care au fost făcute: 
 
Vă rog să votaţi amendamentul comisiei juridice: „Art.1, pct. b) se respinge 

fiindcă comisia nu este de acord să vândă terenul care este concesionat.: 
Amendamentul comisiei juridice a fost votat în unanimitate. Deci 

punctul b va fi retras din hotărâre. 
 
Vă rog să votaţi amendamentul comisiei de comerţ: 

la art.2, licitaţia să pornească , pentru lit. a) de la 65 euro/mp echivalent în 
lei la cursul BNR din ziua plăţii. 

Amendamentul comisiei de comerţ a fost votat în unanimitate.  
 

- la art.2, licitaţia să pornească , pentru litera c) 25 euro/mp.  
Amendamentul comisiei de comerţ a fost votat cu 9 voturi „pentru”, 

deci acest punct c al art.2 va rămâne exact cum a fost prezentat în proiectul de 
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hotărâre, deci : „pentru terenul menţionat la art.1 lit. c – 15,75 EURO/mp, 
echivalent în lei la cursul BNR din ziua plăţii. 

 
-  fiindcă domnul consilier local Hepuţ Teodor a propus ca preţul de 

pornire a licitaţiei să rămână la suma de 15,75 euro/mp, şi fiindcă amendamentul 
comisiei de comerţ referitor la această literă nu a fost adoptat, nu se mai votează 
amendamentul propus de domul Hepuţ.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate . 
Art.1, cu amendamentul aprobat – se votează în unanimitate. 
Art.2, cu amendamentul aprobat – se votează în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea 
comisiei în vederea vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri situate în municipiul 
Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 21 voturi “pentru” 
3. Căpâlna Daniela – şef serviciu S.B.F.C. – membru 21 voturi “pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C. – membru 21 voturi “pentru” 
5. Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, componenţa comisiei constituită în vederea 

vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, este 
următoarea : 

 
 1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
 2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
 3. Căpâlna Daniela – şef serviciu S.B.F.C. – membru; 
 4. Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C. - membru; 
 5. Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru; 

 
 

Comisia, procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea 
comisiei cu membrii de rezervă, în vederea vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri 
situate în municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
1. Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” 
2. Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
3. Homorodean Anca- şef serviciu S.I.T.L.- membru de rezervă  21 voturi “pentru” 
4. Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C. – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
5. Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă 20 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate, componenţa comisiei cu membrii de rezervă, în 
vederea vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, 
este următoarea : 
 

  1. Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă;  
  2. Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru de rezervă;              
  3. Homorodean Anca- şef serviciu S.I.T.L.- membru de rezervă 
  4. Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C. – membru de rezervă; 
  5. Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă 

 
Art.4-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.146/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea 
Comisiei de Amenajare a Teritoriului şi de  Urbanism de pe lângă Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
 

Preşedinte: Hada Ovidiu 
Marius  

- Primar 21 voturi “pentru”   

Secretar: Lucian Bilei - şef - Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului,  
  Cadastru şi Control în Construcţii  21 voturi “pentru”   

Membrii:       Ladislau Demeter     - director tehnic - în cadrul Primăriei  21 voturi “pentru”   
 Dragota Iosif - consilier - Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului,  

  Cadastru şi Control în Construcţii  20 voturi “pentru”   
 Alexandru 

Rugescu   
- arhitect - SC „PRINCO IMPEX” SRL Hunedoara 19 
voturi “pentru”   

 Anca Botezan - arhitect - SC „PRO ARHIT” SRL Deva 20 voturi 
“pentru”   

 Anghel Valentin - inspector - Inspectoratul judeţean în construcţii  
  Hunedoara- Deva  20 voturi “pentru”   

 Călin-Ioan Cornea      - inspector - Direcţia judeţeană pentru Cultură,  
  Culte Patrimoniu Cultural-Naţional  21 voturi “pentru”   

 Maria Dragota - ing. SC „APA PROD” SA - CED Hunedoara 20 voturi 
“pentru”   
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 Ionel Dobre - „ROMTELECOM” SA - Centru Telecomunicaţii  
Hd – Deva 21 voturi “pentru”   

 Viorel Costea              - subcomisar - Poliţia municipiului Hunedoara 21 voturi 
“pentru”   

 Ilca Dorin - SC „Electrica Banat” SA - SDFEE Hunedoara 21 
voturi “pentru”   

 Szemcsuk 
Francisc      

- mr. ing. INSPECTORATUL pt. SITUAŢII DE 
URGENŢĂ  
„Iancu de Hunedoara”  21 voturi “pentru”   

 Marius Lucaci   - ing.  sc „E. On Gaz Distribuţie” sa - CO Deva 21 voturi 
“pentru”   

 Ladislav Lako - ing.  sc „RCS&RDS” srl – Hunedoara 21 voturi 
“pentru”   

 
 

În urma acestor rezultate, componenţa Comisiei de Amenajare a 
Teritoriului şi de  Urbanism de pe lângă Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, este 
următoarea : 

 
Preşedinte: Hada Ovidiu Marius  - Primar 
Secretar: Lucian Bilei - şef - Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului,  

  Cadastru şi Control în Construcţii 
Membrii:        Ladislau Demeter     - director tehnic - în cadrul Primăriei 
 Dragota Iosif - consilier - Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului,  

  Cadastru şi Control în Construcţii 
 Alexandru Rugescu  - arhitect - SC „PRINCO IMPEX” SRL Hunedoara 
 Anca Botezan - arhitect - SC „PRO ARHIT” SRL Deva 
 Anghel Valentin - inspector - Inspectoratul judeţean în construcţii  

  Hunedoara- Deva  
 Călin-Ioan Cornea      - inspector - Direcţia judeţeană pentru Cultură,  

  Culte Patrimoniu Cultural-Naţional 
 Maria Dragota - ing. SC „APA PROD” SA - CED Hunedoara 
 Ionel Dobre - „ROMTELECOM” SA - Centru Telecomunicaţii Hd -

Deva 
 Viorel Costea              - subcomisar - Poliţia municipiului Hunedoara 
 Ilca Dorin - SC „Electrica Banat” SA - SDFEE Hunedoara 
 Szemcsuk Francisc     - mr. ing. INSPECTORATUL pt. SITUAŢII DE URGENŢĂ 

„Iancu de Hunedoara” 
 Marius Lucaci   - ing.  sc „E. On Gaz Distribuţie” sa - CO Deva  
 Ladislav Lako - ing.  sc „RCS&RDS” srl - Hunedoara 

 
 

Art.3-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.147/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea 
şi completarea art. 4 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 
111/2008, în vederea stabilirii comisiei pentru desfăşurarea şi organizarea licitaţiei, a 
constatat următoarele: 

 
1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 21 voturi “pentru” 
3. Căpâlna Daniela – şef serviciu S.B.F.C. – membru 21 voturi “pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C. – membru 21 voturi “pentru” 
5. Podea Gabriela – şef serviciu Administraţie publică locală – membru 21 voturi   
“pentru” 

 
6. Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” 
7. Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
8. Homorodean Anca- şef serviciu S.I.T.L.- membru de rezervă 20 voturi “pentru” 
9. Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C. – membru de rezervă 20 voturi “pentru” 
10. Toma Anamaria – consilier juridic – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, art. 4 Hotărârea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 111/2008, va avea următorul conţinut: 

„Art.4 – (1) Stabileşte componenţa comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei, după cum urmează: 

 
1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
3. Căpâlna Daniela – şef serviciu buget, finanţe, contabilitate– membru; 
4. Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C.- membru; 
5. Podea Gabriela – şef serviciu Administraţie publică locală  – membru; 
  
(2) Numeşte membrii de rezervă ai comisiei stabilite la alin (1) după cum 

urmează: 
 6.  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte;  

                    7.  Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru ; 
                    8.  Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru; 

9.   Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C – membru; 
10. Toma Anamaria – consilier juridic – membru”. 

 
Art.2  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.148/2008 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţi).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea 
şi completarea art. 3 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 
211/2007, în vederea stabilirii comisiei pentru desfăşurarea şi organizarea licitaţiei, a 
constatat următoarele: 

 
1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 21 voturi “pentru” 
3. Căpâlna Daniela – şef serviciu S.B.F.C. – membru 21 voturi “pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C. – membru 21 voturi “pentru” 
5. Podea Gabriela – şef serviciu Administraţie publică locală – membru 21 voturi   
“pentru” 

 
6. Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” 
7. Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
8. Homorodean Anca- şef serviciu S.I.T.L.- membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
9. Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C. – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 
10. Toma Anamaria – consilier juridic – membru de rezervă 21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, art. 3 din Hotărârea Consiliului Local al 

municipiului Hunedoara nr. 211/2007, va avea următorul conţinut: 
 
„Art.3 – (1) Stabileşte componenţa comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaţiei după cum urmează: 
1.  Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
2.  Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
3.  Căpâlna Daniela – şef serviciu buget, finanţe, contabilitate – membru; 
4.  Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C.- membru; 
5.  Podea Gabriela – şef serviciu Administraţie publică locală – membru; 
  
(2) Numeşte membrii de rezervă ai comisiei stabilite la alin. (1)  

după cum urmează: 
6.  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte;  
7.  Demeter Lehel – şef serviciu S.A.D.P.P. – membru;   

                   8.  Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru; 
9.  Dragotă Iosif – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
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10.Toma Anamaria – consilier juridic – membru .” 
 
Art.2-3  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.149/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea 
art. 2 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 24/2008, în vederea 
numirii comisiei pentru organizarea şi desfăşurarea licitaţiei, a constatat următoarele: 

 
 

1. Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 21 voturi “pentru” 
2. Demeter Ilie – consilier local – membru 20 voturi “pentru” 
3. Căpâlna Daniela – şef serviciu S.B.F.C. – membru 21 voturi “pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C.- membru 21 voturi “pentru” 
5. Todiraş Anca Isabela – consilier – membru  21 voturi   “pentru” 

 
 

În urma acestor rezultate, art. 2 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 24/2008, va avea următorul conţinut: 

„Art.2 – Numeşte comisia pentru organizarea şi desfăşurarea licitaţiei în 
următoarea componentă: 

1.  Hada Ovidiu Marius  – primar – preşedinte; 
2.  Demeter Ilie – consilier local – membru; 
3.  Căpâlna Daniela – şef serviciu buget, finanţe, contabilitate – membru; 
4.  Bilei Lucian – şef serviciu U.A.T.D.C.- membru; 
5.  Todiraş Anca Isabela – consilier juridic – membru;” 

 
Art.2  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.150/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.151/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea 
reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în  Consiliul Consultativ al 
Unităţii de Asistenţă  Medico-Sociale Hunedoara,  a constatat următoarele: 

 
- domnul  consilier local Demeter Ilie  15 voturi “pentru” şi 1 vot 

„împotrivă”, iar 5 voturi „pentru” a întrunit d-na consilier Fărcaş Bianca. 
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în  Consiliul Consultativ al Unităţii de Asistenţă  Medico-Sociale Hunedoara, 
este: 

 
- domnul  consilier local Demeter Ilie 
 
Art.2  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.152/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, procedând  la numărarea buletinelor de vot privind numirea 
comisiei constituită pentru eficienţă energetică, care va coordona activităţile privind 
reabilitarea termică a unor blocuri de locuinţe – condominii, situate pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara , a constatat următoarele: 

 
1. d-na Purcar Mihaela - inspector în cadrul Compartimentului Relaţii cu  

  Asociaţiile de proprietari  21 voturi “pentru” 
2. d-nul Boldor Alin - inspector în cadrul Compartimentului Relaţii cu  

   Asociaţiile de proprietari 20 voturi “pentru” 
3. d-nul Nimu Ioan - şef Birou Investiţii 20 voturi “pentru” 
4. d-na Căpîlnă Daniela - şef Serviciu Buget, Finanţe, Contabilitate 21 voturi “pentru”                   
5. d-nul Bilei Lucian - şef Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina

   în  Construcţii şi Cadastru 21 voturi “pentru”                                            
6. d-ra Dreghin Lavinia Simona - inspector de specialitate  în cadrul Compartimentului 

  Protecţia Mediului 21 voturi “pentru”                    
7. d-nul Hepuţ Teodor - consilier local al municipiului Hunedoara 21 voturi “pentru”

 
În urma acestor rezultate, comisia  constituită pentru eficienţă energetică, 

care va coordona activităţile privind reabilitarea termică a unor blocuri de locuinţe – 
condominii, situate pe raza administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara, este 
următoarea : 

 
1. d-na Purcar Mihaela - inspector în cadrul Compartimentului Relaţii cu  

  Asociaţiile de proprietari 
2. d-nul Boldor Alin - inspector în cadrul Compartimentului Relaţii cu  

   Asociaţiile de proprietari 
3. d-nul Nimu Ioan - şef Birou Investiţii 
4. d-na Căpîlnă Daniela - şef Serviciu Buget, Finante, Contabilitate        

              
5. d-nul Bilei Lucian - şef Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina

   în  Construcţii şi Cadastru                                                 
6. d-ra Dreghin Lavinia Simona - inspector de specialitate  în cadrul Compartimentului 

  Protecţia Mediului                        
7. d-nul Hepuţ Teodor - consilier local al municipiului Hunedoara  

 
Art.2-3  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.153/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 
Decanul de vârstă al consiliului local, domnul Horvath Zoltan propune ca 

pentru următoarele 2 luni preşedinte de şedinţă să fie d-na Fărcaş Bianca  Magdalena. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.154/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
 

                     Punctul 27 - DIVERSE 
 
D-nul  Hepuţ  Teodor: 
„Întrucât suntem în secolul când ne bazăm foarte mult pe informatizare, 

cred că ar fi foarte bine ca o parte din materiale de la şedinţă să ne fie prezentate pe 
videoproiector. 

Dau un exemplu, amplasarea pe str. Rândunicii, etc, una este să vedem 
pe videoproiector, şi alte este să vedem pe o hârtie. Ştiu că există în primărie. 
Menţionez că este necesar atunci când este vorba de planşe. 

Pe viitor ar fi bine să avem şi aer condiţionat în această sală de şedinţă.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Da, aveţi dreptate, pentru vidoproiector voi discuta cu colegii mei de la 

Biroul de informatică. 
Referitor la montarea unui aparat de aer condiţionat, am înţeles de la 

domnul Secretar că avem nevoie de un sponsor pentru montarea unui aparat de aer 
condiţionat, fiindcă există o Hotărâre de Guvern care interzice achiziţionarea unor  
astfel de aparate. Dar putem să montăm o astfel de instalaţie dacă primim sponsorizări, 
deci aşteptăm din partea dvs. oferte.” 

 
D-nul  Hepuţ  Teodor: 
„Ce se va întâmpla, pe viitor  cu hala din Piaţă ?” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Vă referiţi la aceea parte, la care s-a câştigat procesul ? Se lucrează la 

evacuarea obiectelor lăsate de vechea unitate, de Mercur Corvinex, domnul Demeter 
lucrează cu câţiva colegi ai noştri la curăţarea acelui loc. noi vom propune reabilitarea 
acelui loc.  Deci, în principiu, lucrăm la această problemă.” 

 
 
D-nul  Hepuţ  Teodor: 
„Mai am o întrebare, referitoare la apa pluvială. Cred că se plăteşte prea 

mult apa. Ar trebui să vedem calculele ce se fac în funcţie de volumul de precipitaţii pe 
mp.” 

D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Toţi cetăţenii sunt nemulţumiţi, referitor la aceste tarife. Am înţeles că a 

fost o hotărâre de consiliu, dar la Deva şi la Simeria nu se plăteşte atât de mult. Am 
vorbit cu Directorul de la Apa Prod, dânsul m-a asigurat că e o problemă locală, noi prin 
consiliul local putem modifica, deci micşora preţul.” 

 
D-nul  Răducea Ionel: 
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„Trebuie verificat acest tarif, pentru că există o metodologie clară de calcul 
şi hotărârea de consiliu a fost aprobată tot în baza unor calcule. Trebui revăzută 
procedura de calcul.”  

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Vom reveni cu aceste calcule.” 
 
D-nul Demeter  Ilie: 
„Doresc să fa o completare. Există o hotărâre de consiliu, prin care se 

menţionează foarte clar: în zonele unde nu există canalizare pluvială, nu se plăteşte 
apa de ploaie. Deci unde nu colectează şi nu fac nici un serviciu, există o hotărâre de 
consiliu, de acum 3 ani în care se menţionează că nu se plăteşte  apa de ploaie.” 

D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Actualmente se plăteşte de către toţi cetăţenii municipiului.” 
 
D-nul Demeter  Ilie: 
„În acest caz se încalcă prevederile acestei hotărâri de consiliu, care este 

în vigoare. Este incorect să plătesc la cineva un serviciu pe care nu-l face. Sunt zone, 
sunt sate în care nu există canalizare pluvială, deci nu adună apa de ploaie, nu face nici 
un serviciu, să decolmateze. Acolo unde nu este canalizare apa intră în pământ şi nu 
trebuie să plătim servicii care nu se fac. Apa Prod sunt prestatori de servicii, dacă nu 
face nici un serviciu eu nu-l plătesc. ” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Domnule  Demeter vom reveni cu un proiect de hotărâre.” 
 
D-nul Demeter  Ilie: 
„Dar există o hotărâre.” 
 
D-nul  Hepuţ  Teodor: 
„Mai am o problemă de enunţat, referitoare la piaţa de vechituri ce se 

desfăşoară la Piaţa Dunărea. Locatarii din zonă reclamă gălăgia şi mizeria pe care o fac 
cei care participă efectiv la acest târg de vechituri.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Am fost întrebat, tot referitor la locaţia acestui târg, de către d-na 

directoare de la piaţă, fiindcă în această perioadă se vând pepeni. Ştiu că se iasă în 
afară cu acest târg, nu se păstrează limitele acelei pieţe mici, ştiu că trebuie să găsim o 
altă locaţie acestui târg. Veniţi cu propuneri şi vă rog să ne gândim cu toţii la o altă 
locaţie de unde să nu-i mai mutăm, pentru că s-au mutat deja de vre-o patru ori.” 

 
D-nul Leu Mihai: 
„Eu am câteva întrebări legate mai mult de sport, de curând m-am întâlnit 

cu domul Octavian Belu, el a menţionat că ar exista posibilitatea,dacă Primăria 
Hunedoara ar identifica un teren, pe care să-l punem la dispoziţie, domnul Belu ar putea 
să facă un patinoar modern. Deci practic, consiliul local să pună doar terenul la 
dispoziţie şi să vină cu bani foarte puţini, aproximativ 10 sau 20% din investiţie.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Fostul patinoar este încă disponibilă?” 
 
D-nul Leu Mihai: 
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„Eu o spun ca şi idee că este de făcut ceva. A doua idee. Sunt foarte mulţi 
tineri în oraş care merg cu scheybord-uri, role, biciclete, menţionez că este un pericol şi 
pentru ei, dar şi deranjează foarte mulţi oameni. 

Jandarmii fug după ei, spun acest lucru fiindcă şi băiatul meu este unul 
dintre aceşti tineri. 

Trebuie de fapt să-i înţelegem fiindcă nu avem locuri unde să meargă 
liniştiţi cu bicicletele sau cu rolele. Şi părerea mea este că ar fi de datoria noastră să 
identificăm un teren unde am putea să amenajăm un astfel de loc.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Vom studia incinta fostului teren de la Stadion, deşi s-a optat să se vândă 

foarte multe terenuri în zonă. Cred eu că am mai putea găsi un loc unde să putem face 
ceva pentru aceşti tineri ai municipiului. 

Eu personal, pot să spun că a fost o măsură obraznică faptul că s-au 
vândut acele terenuri şi nu s-a făcut nimic pentru sport, dar, cred că din ce a mai rămas 
ar trebui să ne gândim toţi, împreună, să găsim o modalitate. Vreau să menţionez faptul 
că dacă s-a ales în trecut să se vândă acele terenuri, eu spun că nu ar trebui să 
mergem pe aceleaşi principii, ci să facem ceva  pentru aceşti locuitori ai Hunedoarei.” 

  
D-nul Leu Mihai: 
„Eu doresc să ştiu ce răspuns pot să-i dau domnului Belu şi membrilor din 

Comitetul Olimpic, fiindcă şi acele persoane sunt dispuse să participe cu nişte bani 
pentru această investiţie.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Este foarte bine-venită şi ideea şi participarea acestor domni.” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Eu doresc să mai menţionez că fotbalul nu este numai o problemă de 

sport, este şi o problemă socială şi cred că ar trebui să dezbatem această problemă în 
consiliu şi să vedem ce putem face pentru fotbal.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Haideţi să stabilim prima dată ceva, am înţeles că s-a vehiculat ideea că 

noi, consiliul local, avem o participaţiune de 20%. 
Este adevărat sau nu, domnule secretar?” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Da, dar numai pe hârtie.” 
 
 D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Numai pe hârtie? Ar trebui să verificăm de ce consiliul local a optat să 

dea bani acelei firme în ilegalitate. Deci, consiliul local dacă numai pe hârtie are 20% şi 
noi de fapt nu avem, de ce s-au dat bani acelei firme şi s-a ajuns totuşi ca acei bani să 
nu salveze echipa. S-a ajuns  să se retrogradeze. 

Vroiam să spun că încă negocierile nu s-au terminat cu actuala 
administraţie a echipei. Până nu ştim ceva concret nu putem să luăm măsuri. Dacă vor 
mai rămâne pe teren, pe stadion, dacă nu, în principiu se spune că vor juca în divizia C, 
s-ar putea să plece, au fost obligaţi să-şi schimbe numele complet. Nu vor mai avea 
voie să folosească numele de FC Corvinul, nici chiar Corvinul 2005. ” 

 
 D-nul Leu Mihai: 
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„Dacă nu mai au voie să folosească numele de Corvinul, este un lucru 
foarte grav. Fiindcă FC Corvinul este o tradiţie pentru Hunedoara şi dacă echipa nu se 
poate numi Corvinul nici nu ştiu dacă mai poate să joace pe acel stadion.”  

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Eu sunt de acord cu dvs.. Eu propun ca tot ceea ce s-a întâmplat să se  

discute, să aflăm adevărul. Trebuie să găsim soluţii, să învăţăm din aceea experienţă 
tragică.” 

 
D-nul Leu Mihai: 
„Toţi am promis în campanie că vom ajuta fotbalul, şi haideţi să vedem ce 

putem face. Eu nu doresc să critic pe nimeni. Dar vă rog să ne gândim, pentru şedinţa 
viitoare să punem în discuţie această problemă. Este un domeniu foarte important în 
Hunedoara.”  

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Domnule Leu, aveţi dreptate, dar aţi mai spus că nu este o problemă de 

sport e şi o problemă socială. Aveţi dreptate, dar vă rog să mă credeţi că mai sunt şi 
alte probleme. Vă invit pe oricare dintre dvs. la audienţe, nici măcar 1 din cei 40 -50 din 
cei înscrişi nu mi-a amintit vre-odată de fotbal. 

 Eu sunt de acord că ar trebui să reabilităm sportul. Noi nu avem locuinţe, 
dacă domniile voastre aţi vrea să veniţi să vedeţi câţi oameni vin cu copiii şi plâng.” 

 
D-nul Leu Mihai: 
„Nu are nici o legătură una cu alta. Sunt probleme diferite.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Ba da, au. Ştiu că sunt probleme diferite, dar totuşi, mie mi se pare că 

problema sportului nu este la fel de importantă ca problema noastră, adică acea  
incapacitate a  noastră de a oferi locuinţe şi celor care ar putea să le plătească.” 

  
D-nul Leu Mihai: 
„Domnule primar, dacă ar fi de luat o decizie între a fi construit un stadion 

sau un bloc pentru oameni, pot spune că fotbalul şi locuinţele în Hunedoara sunt două 
probleme diferite. Dacă dvs. trebuie să le rezolvaţi pe amândouă…..” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„În opinia dvs. şi a colegilor noştri, dacă ar trebui noi, ca primărie, să luăm 

o hotărâre pentru alocare de fonduri, unde aşi repartiza acei bani?” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Nu cred că ar trebui să faceţi o comparaţie între aceste două probleme.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Eu pun astfel problema pentru că bugetul nostru local este aşa cum îl ştiţi 

şi dvs.” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Eu nu am spus că noi, consiliul local trebuie să aloce 20 miliarde de lei 

pentru fotbal, eu am spus să căutăm o soluţie pentru a face ceva pentru fotbalul din 
Hunedoara. spun acest lucru fiindcă eu am posibilitatea să fac ceva în Hunedoara, eu 
doar m-am oferit.” 
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D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Domnule  consilier, părerea mea este că singura posibilitate pentru a se 

face ceva de calitate şi durabil este să vină un investitor cu bani pentru a cumpăra 
echipa. 

Trebuie să găsim o persoană serioasă, cu bani şi care să şi vrea să facă 
ceva pentru fotbalul din Hunedoara, disponibil să investească în fotbal.” 

 
D-nul Leu Mihai: 
„Fiind o problemă a Hunedoarei eu cred că actuala conducere a primăriei 

ar trebui să ne prezinte un raport despre ce s-a făcut ce se doreşte a se face cu echipa, 
cine vrea să preia echipa. Vrem să ştim şi noi.” 

 
 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord, domnule Leu, la următoarea şedinţă vom veni cu toate 

etapele prin care s-a trecut.” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Eu la oara aceasta ştiu 3 persoane care sunt dispuse să facă ceva pentru 

fotbal în Hunedoara. Deci eu pot aduce 3 propuneri pentru echipa de fotbal. ” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord domnule consilier, vreau să vă asigur că dacă veniţi la 

primărie veţi avea tot timpul uşa deschisă şi vom discuta oricând doriţi.” 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„În cadrul acestei şedinţe domnul consilier Bejinariu a lansat o idee care 

mi se pare foarte bună, şi cred că ar trebui ca noul consiliu să respecte acest principiu 
vis-a-vis de terenuri, iar pe de altă parte eu vin cu o propunere ca Serviciul Urbanism şi 
Biroul Privatizare  să ne prezinte o analiză pe ultimele 12 luni a terenurilor vândute către 
pers fizice sau juridice, dacă au fost respectate termenele de construcţie, dacă au fost 
luate măsuri, etc., asta pentru a ştii de unde plecăm, pe viitor. 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Discutăm cu urbanismul, şi vom avea o astfel de situaţie.” 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Vis-a-vis de rolul Poliţiei Comunitare în cadrul oraşului Hunedoara, aici mi 

se pare că mai trebuie să lucrăm un pic pe partea de ordine, sincer, mie seara după ora 
22 îmi este frică să circul singură prin oraş.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„La ora actuală, cu efectivul de poliţişti comunitari care există, cu toate 

punctele fixe, cum sunt: Primăria, Administraţia Financiară, etc.,  când nu este nimeni în 
concediu, rămân pe oraş 4 patrule a câte 2 oameni, şi o patrulă pe maşină, care se 
plimbă de la un post la altul. 

Repet, mă refer la situaţia când sunt toţi la lucru, când nu sunt în 
concediu,  nu au de făcut recuperări, etc.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
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„Noi am primit o propunere de la domnul Furca, în care s-a solicitat 
organizarea unui nou concurs, pentru ocuparea a aproximativ 12 posturi de poliţişti 
comunitari.” 

 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Eu am menţionat acest lucru fiindcă săptămânile trecute au fost câteva 

cabinete medicale care au fost sparte şi acestea au fost într-o zonă destul de circulată. 
Ar trebui să găsim o soluţie de mijloc.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Ne pare rău să auzim acest lucru. O problemă este sistemul de salarizare 

în care ei sunt încadraţi. Ei sunt un  fel de paznici, până la urmă, fără prea multe 
drepturi, unii dintre ei sunt încadraţi şi cu 600 lei.” 

 
 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Eu doresc să menţionez faptul că am fost în Piteşti şi am parcat maşina 

într-un loc interzis. În următoarele 5 minute un domn de la poliţia comunitară şi mi-a 
adus la cunoştinţă faptul că dacă nu părăsesc acel loc voi primi amendă. 

Ar trebui să ne uităm în Hunedoara la intersecţia Republicii cu Dacia,    
vis-a-vis de Asirom să vedem o grămadă de maşini parcate pe partea dreaptă. Deci 
teoretic, dacă doresc să merg pe B-dul Dacia, având semnul verde intermitent, nu pot, 
fiindcă sunt parcate maşini.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord cu dvs., eu cred că ar trebui să identificăm toate maşinile 

care sunt parcate şi nesupravegheate, abandonate. Va trebui să amenajăm un loc unde 
să le depozităm şi care să fie neapărat păzit. 

Deci va fi nevoie de un loc amenajat, îngrădit şi care să aibă pază. 
Referitor la tirurile care sunt parcate în oraş, eu sunt de părere că până nu le oferim 
ceva, un loc de parcare nu putem să avem pretenţii foarte mari. 

Eu mă gândesc la o variantă în care să venim cu o propunere, să avem o 
parcare pentru tiruri, deci putem percepe o taxă. Dar trebuie să oferim o alternativă 
decât strada.  

Acelaşi lucru putem să-l facem şi pentru maşinile care au inscripţionate 
firme pe ele, deci sunt ale unor firme, care în mod sigur nu au locuri de parcare 
amenajate special şi pot menţiona că aceste maşini ocupă locurile de parcare a 
cetăţenilor municipiului.” 

 
D-nul Munteanu Gigi: 
„Faţă de această discuţie, mi-aş permite să intervin, poate vin în sprijinul 

dvs. cu o propunere. Sunt de acord că este supărător, deranjează traficul aceste maşini 
mari parcare în municipiu, dar să ştiţi că au o legislaţie foarte clară şi anume amenzi 
drastice referitoare la orele de odihnă. 

Discutând, putem ajunge până la urmă la un rezultat pozitiv. Şoferii de 
tiruri preferă să parcheze într-un oraş pentru că e luminat, şi nu li pot spage maşinile.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord, de aceea mă gândeam la alternativa cu parcarea.” 
 
D-nul Munteanu Gigi: 
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„Spun acest lucru, pentru că mulţi şoferi preferă să ia amendă pentru 
nerespectare orelor în trafic şi parchează în oraşe, la lumină. În completare, vin cu o 
propunere: mai avem în Parcul Industrial  aproximativ 1-2 parcele libere. Aceea zonă 
este la intrarea în oraş, este amplasată pe şoseaua de centură, se poate percepe o 
taxă. 

Parţial, putem rezolva aceste probleme. Sunt de acord cu domnul Primar, 
dacă nu oferim o alternativă nu putem să luăm măsuri drastice împotriva acestor şoferi 
de tiruri. Dar ar trebui să găsim o alternativă viabilă.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Noi putem lua măsuri drastice, dar ar trebui să fie de bun simţ. Eu sunt de 

acord cu dvs. trebui să găsim soluţii şi doar apoi să luăm acele măsuri. ” 
 
D-nul Munteanu Gigi: 
„Eu vă dau sugestia financiară în felul următor: valoarea concesiunii unei 

parcele în Parcul Industrial este, probabil, a zece a parte, a valorii rămase reziduale 
după un an de exploatare ca parcare de tir.” 

D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord, şi totuşi, destinaţia acelui parc a fost pentru dezvoltarea 

industrială. O parcare temporară am putea amenaja. Dar dacă vom avea agenţi 
economici care vor solicita acel loc noi trebuie să renunţăm la parcare.” 

 
 D-nul Munteanu Gigi: 
„Sunt de acord cu dvs., Primăria ar trebui să găsească un alt loc, o altă 

zonă.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Vom căuta un loc, la intrare, în zona Peştiş, la Materii Prime, vom încerca 

să facem ceva.” 
 
D-nul Munteanu Gigi: 
„Referitor la subiectul Materii Prime, mă bucur că aţi adus în discuţie acest 

subiect.  Nu credeţi că ar fi oportun să dăm scheletele acelea jos? Avem o notă de oraş 
părăsit.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord, dar pot menţiona că nu tot acel teren este al nostru, va 

trebui să dăm un exemplu noi, ca Primărie, să-l ecologizăm şi doar după aceea să 
cerem şi celorlalţi proprietari să facă acelaşi lucru. În această zonă s-ar putea face o 
parcare foarte bună pentru tiruri. ” 

 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Aveam o întrebare pentru domnul Primar, pentru că tot am aprobat astăzi 

o comisie ce se referă la eficienţa energetică. Conform Ordonanţei 174/2002 ştim că 
finanţarea pentru aceste lucrări de  eficienţă energetică se suportă în cotă parte de la 
bugetul local, bugetul de stat şi contribuţia asociaţiei de proprietari. 

Din informaţiile pe care le am eu din mai multe surse, în acest moment în 
Hunedoara la o serie de asociaţii de proprietari se strâng semnături de la oameni dacă 
sunt de acord să li se efectueze reabilitarea termică a condominiului  în care locuiesc, 
pe fonduri europene. Aş vrea să ne precizaţi domnule Primar dacă este reală această 
problemă şi cam care este mecanismul pe care l-aţi gândit. 

Dacă nu este adevărat îmi cer scuze, dacă informaţiile sunt eronate.” 
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D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Am înţeles că se vrea să se ia pulsul oraşului, se verifică dacă aceste 

societăţi ar putea să vină în ajutorul nostru. Sunt câteva societăţi acre ar fi vrut să 
demareze aceste lucrări. Este o chestiune pur informativă. Nu a fost iniţiată de  
Primărie.” 

 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Aş vrea să fac o precizare vis-a-vis de Complexul Corvin, precizare 

referitoare la afirmaţia că s-a decimat această suprafaţă, că s-au vândut multe terenuri 
acolo.  

În mandatul trecut, Consiliul Local, în speţă Primăria nu a vândut nici un 
teren, nu a înstrăinat nici un mp. Când a fost preluat acel teren la Consiliul Local, în 
totalitate era deja parcelat şi anumite parcele fuseseră deja vândute de fosta 
Siderurgica. Mă refer la parcelele care aparţineau Cantinei Restaurant, în speţă 
Alimpesc şi acele parcele pe care le-a cumpărat domnul Gaita. 

Singurele parcele care într-adevăr au fost vândute de Consiliul Local în 
mandatul anterior mie, anii 2000-2004, au fost parcelele  vândute pentru Kaufland şi 
Artima. În speţă, iniţial s-a făcut contract de concesiune şi apoi li s-a vândut acel teren. 

 O singură parcelă de teren a fost pusă la dispoziţie de către Consiliul 
Local, în mandatul 2004-2008, este cea pe care, în asociere  în participaţiune cu T&O, 
este vorba de Eurocenter, care are un  scop, în exclusivitate, sportiv.”  

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Eu nu am acuzat pe nimeni, nu am făcut referire la dvs. şi nici la 

mandatul dvs., am vorbit pur şi simplu de faptul că terenurile au fost vândute. Dvs., 
domnule Schiau sunteţi de acord cu actuala structură?” 

  
D-nul Schiau Nicolae: 
„Nu sunt de acord. Trebuie să fim corecţi şi să spunem că problema vine 

din urmă. Terenul pentru patinoar există, este în proprietatea Consiliului Local.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Eu nu am menţionat nici de dvs. nici de mandatul ce a fost înaintea dvs., 

pur şi simplu am spus că terenul nu a fost administrat bine. ” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Vreau să menţionez că la sfârşitul lui 2004, situaţia fotbalului în 

Hunedoara era la fel de critică cum este acum. Echipa fusese exclusă din campionat şi 
la poarta Primăriei veneau valuri, valuri de suporteri, exact cum vin şi astăzi,  la dvs.. 

La fel s-a pus şi atunci problema, ne-am pus-o şi noi în Primărie şi ne-am 
întrebat în cadrul consiliului ce facem pentru a sprijini activitatea fotbalistică în 
Hunedoara. 

S-au făcut mai multe demersuri pentru înfiinţarea unui nou club, pentru că 
vechiul club, după o situaţie pe care ne-a prezentat-o domnul Alic, vechiul club avea la 
vremea respectivă o datorie de 17,4  miliarde lei, aproximativ 500.000 euro nu 50.000 
euro cum a spus domnul Alic într-o emisiune televizată. 

Noi nu am găsit nici un investitor care să poată prelua aceea datorie a 
clubului, la vremea respectivă. 

Atunci soluţia, pe care a acceptat-o consiliul local, după mai multe întâlniri, 
a fost aceasta de înfiinţare a unei noi echipe. 

Vreau să vă spun, în campionatul 2005-2006, în primul an, tur-retur, 
Consiliul Local nu a fost acţionar la această echipă.” 
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D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„De la ce dată e acţionar Consiliul Local?” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„În vara lui 2006. Din 2005, de la înfiinţare şi până în 2006 FC Corvinul 

2005 a evoluat fără ca Consiliul Local al Municipiului Hunedoara să fie acţionar, dar a 
fost finanţată cu toate acestea. Există acel capitol în bugetul local pentru sport, religie, 
care ne permite finanţarea activităţii sportive. 

În 2006 s-a făcut acel contract de donaţie, de 10%, apoi printr-un alt 
contract am mai primit 10%, deci avem 20%.” 

  
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Deci astăzi, în opinia dvs. Consiliul Local este acţionar a acelei firme sau 

nu?” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Deci în mod normal trebuia să fie consemnat la Registrul Comerţului.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„De către cine trebuia să fie înregistrat?” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„De către administrator.” 
 
 D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„În opinia dvs., în funcţie când eraţi, era de datoria dvs. sau a Consiliului 

Local să verifice dacă acel document a fost ?” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Da, ar fi fost într-adevăr de competenţa Consiliului Local să verifice 

această problemă.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Şi dvs., de fiecare dată când aţi semnat să meargă bani acolo, în urma 

acelui document, care nu a fost înscris niciodată…” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Până în 2005, bani s-au virat fără să fie Consiliul Local acţionar.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sunt de acord, dar dvs. aţi virat bani în urma cotei.” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Cota s-a stabilit doar pentru a avea o sumă aproximativă care se virează 

către acel club. Nu în alt scop, pentru că acele donaţii nu au fost cumpărate, nu s-a 
plătit  nici un leu pe ele, şi în hotărârea de Consiliu Local, dacă vă uitaţi, tot ce ar fi 
însemnat beneficii de pe urma acelor acţiuni….” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Prin vânzarea jucătorilor, în urma acelui document, dacă era urmărit, 

ceea ce înseamnă că vechea administraţie, chiar şi consilierii nu au urmărit acele 
donaţii, nu i-a interesat faptul că aveau posibilitatea să aducă nişte fonduri prin 
vânzarea acelor jucători, fiind acţionari, 20%.” 
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D-nul Schiau Nicolae: 
„Asta era una din sursele de fonduri.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Noi am ştiut că jucătorii s-au  vândut şi nu am apelat să ni se dea acea 

cotă de 20%, în urma acţiunilor.” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Repet, prin hotărârea de consiliu local, adoptată la vrea când s-a luat 

pachetul de acţiuni, având în vedere că a fost un act de donaţie, eventualele profituri de 
pe urma acestor activităţi se reîntorceau , se reinvesteau în activitatea fotbalistică.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Şi s-a  dovedit că nu s-a făcut aşa domnule Schiau.” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Nu ştiu dacă s-a dovedit deocamdată, încă nu este clar raportul 

financiar.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Deci dacă actualmente ei declară, pierderi în aceea echipă, şi totuşi dacă 

au fost ajutaţi de către Mittal Steel şi de către Primăria Municipiului Hunedoara cu o 
cotă parte 20% din acele cheltuieli, în urma acelui document care nu a fost înscris 
niciodată la Registrul Comerţului… totuşi..” 

 
D-nul Schiau Nicolae: 
„ Ştiu doar că bugetul pentru un an competiţional la nivelul Diviziei B era 

undeva la 15 miliarde lei. Aceste document a stat la baza hotărârii de consiliu, din el  3 
miliarde, dar nu s-a ajuns niciodată la această sumă, era cota parte a Consiliului Local 
şi …..” 

D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Acea cotă a fost hotărâtă în baza a ce? Pe ce v-aţi bazat?” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„În urma acelor contracte de donaţie de acţiuni de 10-20%.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Deci noi am dat, în funcţie de acea donaţie de 20% şi de fapt noi nu am 

avut 20% niciodată. Nu am avut niciodată 20%. Nici nu avem.” 
 
D-nul Schiau Nicolae: 
„Contractele de donaţie există.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Nu s-a făcut înregistrarea, deci nu le avem.” 
 
 D-nul Răducea Ionel: 
„Fiind vorba de un litigiu pe rol între FC Corvinul şi FC Corvinul 2005, 

acele contracte de donaţie nu s-au putut înregistra, iar Consiliul nu avea obligaţia, după 
ce s-a emis Hotărârea de consiliu să urmărească derularea părţii legale de înregistrare. 
Rămânea în sarcina executivului. 
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Deci executivul urmăreşte punerea în aplicare a hotărârilor de consiliu şi 
toate actele veneau la executiv nu la Consiliu. 

Deci faptul că a existat un litigiu, şi că este un litigiu pe rol între Corvinul şi 
Corvinul 2005 din câte am înţeles a dus la neînregistrarea acelor donaţii de acţiuni în 
favoarea consiliului.  

Că a fost legal, că n-a fost legal, faptul că executivul a dat banii la FC 
Corvinul, asta vor stabili cei care fac ancheta. Discuţia nu-şi are  rostul.  

Domnule Primar, dacă baza de acolo nu este pusă bine la punct şi este 
proprietatea Consiliului, mă îndoiesc eu că va veni un investitor care să facă investiţii 
majore şi în reabilitarea bazei sportive şi în echipa de fotbal. 

Dacă vom avea o bază sportivă bine administrată vor veni şi investitori.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Domnule Leu, acel investitor care a dorit să investească este potent, vrea 

să investească? Dar, în schimb, suma care i se cere pentru o echipă are nu are jucători 
şi este în Divizia C, este vorba de suma de 200.000 euro. 

Credeţi că ar fi benefic pentru municipiul Hunedoara să începem de la 
zero, complet?” 

 
D-nul Leu Mihai: 
„Eu cred că ar trebui făcut un plan, o strategie, ţinând cont, de faptul că în 

5 ani am dori să ajungem undeva.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Da, domnule Leu, nimeni nu va veni să preia doar datoriile, nici măcar 

litigiile pe care le are cu FC Corvinul 1991, fiindcă şi acolo trebuie să dea bani. 
Se poate reforma o nouă echipă, să plecăm din judeţeană, sau de unde ar 

trebui să începem, cu un investitor potent care ar dori să aducă Corvinul pe o strategie 
de 5 ani. Să se prezinte eşalonat câţi bani sunt necesari, pentru investiţii.” 

 
D-nul Leu Mihai: 
„Am un prieten , care vrea să investească în fotbal, a vorbit cu o primărie, 

nu s-au înţeles, la performanţele pe care doreau să le obţină ei. 
Au spus că-i pun la dispoziţie stadionul, dar trebuie să aibă performanţele 

astea, astea, astea…dacă nu le realizează, are de plată. 
Cum nu s-a putut angaja să obţină acele performanţe a plecat.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Sper că nu vreţi ca noi să cerem mai puţin decât acea primărie?” 
 
D-nul Leu Mihai: 
„Asta vreau şi eu să spun că trebuie să vină un investitor şi trebuie să vină  

persoane care se ocupă de fotbal care să ne garanteze anumite performanţe. Altfel, 
poate să vină oricine.” 

 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Corect.” 
 
D-nul Răducea Ionel: 
„Discutăm numai de fotbal de 20-25 de minute. Nu cred că este cea mai 

importantă problemă a municipiului Hunedoara.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
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„Eu nu mai am nimic de adăugat.” 
 
D-nul  Horvath Zoltan: 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
 
 
 
 
 
 
 

 
 R O M Â N I A 

JUDETUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
 

şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 
31.07.2008 

 
 
Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea 
mandatului de consilier local a domnului  Radu Dorinel Puiu înainte de expirarea duratei 
normale a acestuia, precum şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a  domnului Goghiţă Daniel Gheorghe. 
Hotărârea Consiliului Local nr.129/2008 – în unanimitate  

 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.122/2008 privind organizarea comisiilor de 
specialitate. 
Hotărârea Consiliului Local nr.130/2008 – în unanimitate  

 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea  pe zone a 
consilierilor locali în vederea îndeplinirii  responsabilităţilor ce le revin potrivit 
prevederilor legale în vigoare. 
Hotărârea Consiliului Local nr.131/2008 – în unanimitate  
 
Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie a unităţilor de 
învăţământ preuniversitare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.132/2008 – în unanimitate  
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Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor  pentru oraşele înfrăţite. 
Hotărârea Consiliului Local nr.133/2008 – în unanimitate 
 

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 
organizatorice  - organigrama, a numărului de personal şi a statului de funcţii al 
aparatului de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.134/2008 – în unanimitate 

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru  aprobarea  rectificării bugetului 
de venituri şi cheltuieli al Serviciului public administraţia pieţelor, târgurilor şi oboarelor 
din municipiul Hunedoara, pe anul 2008. 
Hotărârea Consiliului Local nr.135/2008 – în unanimitate 

Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui grup 
de elevi olimpici din municipiul Hunedoara la tabăra de vară Balatonbereny-Ungaria, în 
perioada 17-26 august 2008. 
Hotărârea Consiliului Local nr.1362008 – în unanimitate (20 consilieri prezenţi) 
 
Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei 
municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 21-25 august 2008. 
Hotărârea Consiliului Local nr.137/2008 – în unanimitate (20 consilieri prezenţi) 
 
Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi 
desfăşurării în municipiul Hunedoara a manifestării  Zilele  „Castelului Corvinilor” , în 
perioada  01.08.- 03.08.2008. 
Hotărârea Consiliului Local nr.138/2008 – în unanimitate 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării art.3 din 
Hotărârea Consiliului local nr.94/2007 privind  aprobarea unor măsuri organizatorice în 
cadrul S.C. ECO SID S.A. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la S.C. ECO SID S.A. Hunedoara.                                                                         
Hotărârea Consiliului Local nr.139/2008 – în unanimitate (art.1 vot secret). 
 
Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului     Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
S.C. ECO SID S.A. Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.140/2008 –  20 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-na 
consilier Vasilescu T.) (art.1 vot secret) 
 
Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului   Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 
Hotărârea Consiliului Local nr.141/2008 – în unanimitate (20 consilieri prezenţi )  
 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  
consecutive în ultimele 60 de luni. 
Hotărârea Consiliului Local nr.142/2008 – în unanimitate(20 consilieri prezenţi ) 
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Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de scutire la plata 
impozitului pe clădire pentru cota de ½ din  imobilul situat în municipiul Hunedoara, str. 
Victor Babeş nr.5.  
Hotărârea Consiliului Local nr.143/2008 – în unanimitate(20 consilieri prezenţi ) 

Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de scutire la plata 
impozitului pe clădiri pentru imobilul situat în municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor, 
nr.18.  
Hotărârea Consiliului Local nr144./2008 – în unanimitate (20 consilieri prezenţi ) 
 
Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe clădiri. 
Hotărârea Consiliului Local nr.145/2008 – în unanimitate(20 consilieri prezenţi ) 
 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie 
publică a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara.  
Hotărârea Consiliului Local nr.146/2008 – în unanimitate(art.3 vot secret) 
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
funcţionare al comisiei tehnice de amenajare a teritoriului şi de urbanism de pe lângă 
Consiliul local al municipiului Hunedoara, precum şi reorganizarea acestei comisii. 
Hotărârea Consiliului Local nr.147/2008 – în unanimitate (art.2 vot secret) 
 
Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea art. 
4 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 111/2008 privind 
aprobarea vânzării prin licitaţie publică a punctului termic nr. 3 – dezafectat, situat în 
municipiul Hunedoara, str. Rândunicii, aflat în proprietatea privată a municipiului 
Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.148/2008 – în unanimitate (art.1 vot secret) 
 
Punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea art. 
3 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 211/2007 privind 
aprobarea vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri destinate construirii de locuinţe, 
situate în str. Carol Davilla - municipiul Hunedoara, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
Hotărârea Consiliului Local nr.149/2008 – în unanimitate (art.1 vot secret) 
 
Punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea art.2 din Hotărârea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 24/2008 privind aprobarea  organizării 
licitaţiei publice pentru reactualizarea Planului Urbanistic General al municipiului 
Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.150/2008 – în unanimitate (art.1 vot secret) 
 
Punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză 
şi acoperire a riscurilor pentru  municipiul Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.151/2008 – în unanimitate 
 
Punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul Consultativ al Unităţii de 
Asistenţă Medico-Sociale Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.152/2008 – în unanimitate (art.1 vot secret) 
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Punctul 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei 
pentru eficienţă energetică care coordonează activităţile privind reabilitarea 
termică a unor blocuri de locuinţe – condominii. 
Hotărârea Consiliului Local nr.153/2008 – în unanimitate (art.1 vot secret) 
 
Punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 
Consiliului Local al Municipiului  Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru 
perioada 01.08.2008 - 30.09.2008.  
Hotărârea Consiliului Local nr.154/2008 – în unanimitate 
 
Punctul 26 al ordinii de zi - Diverse 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 
 


